
Zápis z ustanovujúceho zasadnutia KR Kajetánka 20. 11. 2024

Miesto konania: Študovňa, -1. poschodie K2, od 21:00
Prítomní: Dagmar Budd, Veronika Jiroutová, Tomáš Pavlík, Martin Pfannenstiel, Soňa
Špakovská
Hostia: Patrik Romanský, Matúš Maďar (člen rady KaM)
Zapísal: Patrik Romanský

Úvod

Patrik srdečne privítal všetkých zvolených členov Kolejnej rady a hostí. Vyjadril radosť z ich
účasti na ustanovujúcom zasadnutí. Potom poprial všetkým členom veľa úspechov v ich
nadchádzajúcom funkčnom období.

Predstavenie hostí

V úvode zasadnutia Patrik predstavil seba ako bývalého člena Kolejnej rady a bývalého člena
rady KaM. Potom predstavil Matúša Maďara, ktorý pôsobil v Kolejnej rade Kajetánka počas
dvoch funkčných období, pričom v jednom z nich zastával pozíciu predsedu KR a zároveň
predsedu Grémia. Matúš momentálne pôsobí ako člen rady KaM a býva na internáte
Kajetánka. Počas predstavenia zdieľal svoje skúsenosti z pôsobenia v rôznych funkciách a
vyjadril radosť z obnovenia Kolejnej rady na Kajetánke. Povzbudil členov, aby sa na neho
obrátili s akýmkoľvek podnetom alebo otázkou.

Keďže toto bolo ustanovujúce zasadnutie a všetci členovia Kolejnej rady boli noví,
moderovanie prevzali Patrik a Matúš. Ich cieľom bolo pomôcť novým členom lepšie
pochopiť priebeh zasadnutia a získať potrebné skúsenosti.

Program zasadnutia

Patrik po úvodnom privítaní predstavil jednotlivé body programu a poskytol novým členom
KR priestor na diskusiu a otázky k nejasnostiam. Keďže členovia Kolejnej rady nemali
žiadne otázky, pristúpilo sa priamo k hlasovaniu o programe.

Kolejná rada sa jednomyseľne zhodla na programe ustanovujúceho zasadnutia:

● Oboznámenie sa s funkciami Kolejnej rady
● Štruktúra KaMu, rady KaMu a komisií AS
● Voľba predsedu a podpredsedu Kolejnej rady
● Rozdelenie práce v KR
● Vízia KR
● Najbližšie plány KR
● Komunikačné kanály KR (prístup na web, fb a do skupín)
● Voľná diskusia



Úvodné informácie

Patrik a Matúš oboznámili nových členov s organizačnou štruktúrou KaMu a spomenuli
predpisy, ktorými sa musí kolejná rada riadiť. Najmä zdôraznili rokovací poriadok KR a
rokovací poriadok Grémia. Ďalej opísali právomoci vychádzajúce z Poriadku na
poskytovanie služieb KaMu a z Organizačného poriadku KaMu.

● Volební řád, Jednací řád kolejní rady a Jednací řád grémia
● Řád pro poskytování služeb
● Organizační řád
● Informace pro nové KR

Ďalej boli poskytnuté doplňujúce informácie o zodpovednostiach a úlohách jednotlivých
členov Kolejnej rady. Členovia boli povzbudení, aby aktívne spolupracovali na vytváraní
pozitívneho prostredia a aby sa nebáli prichádzať s vlastnými nápadmi na zlepšenie
fungovania internátu.

Voľba predsedu a podpredsedu Kolejnej rady

Uznesenie 1/2024: Kolejná rada Kajetánka volí Dagmar Budd za predsedníčku kolejnej rady
a Veroniku Jiroutovú za podpredsedníčku kolejnej rady. Pre uznesenie sa tajným hlasovaním
vyslovili všetci členovia KR (volebná komisia: Patrik a Matúš).

Predsedníčka KR vyplnila evidenčný list a spolu s protokolom o priebehu volieb ho odovzdá
predsedovi Grémia.

Rozdelenie práce v KR
Prebehla krátka diskusia o rozdelení práce v základných oblastiach pôsobenia kolejnej rady:

● Správca posilňovne
○ Kolejná rada viedla o tejto pozícii krátku diskusiu, z ktorej vyplynulo, že

žiaden z členov KR nemá o tento post vyslovene záujem. Preto sa zhodli, že
túto funkciu ponúknu inému študentovi ubytovanému na internáte Kajetánka.
Kolejná rada sa dohodla, že do ďalšieho zasadnutia oslovia študentov, ktorí by
mohli mať o túto pozíciu záujem. Na ďalšom zasadnutí z týchto kandidátov
vyberú najvhodnejšieho a pridelia mu túto funkciu.

● Web KR
○ Vzhľadom na to, že web KR je momentálne nefunkčný, nie je potrebné túto

funkciu obsadiť. V budúcnosti, keď sa web obnoví, bude táto pozícia
pridelená jednému z členov KR.

https://gremiumkr.cuni.cz/GKR2-100.html
https://gremiumkr.cuni.cz/GKR2-98-version1-rad_sluzeb_2015.pdf
https://kam.cuni.cz/KAM-118-version1-uk_2132_version1_kam_org_rad.pdf
https://gremiumkr.cuni.cz/GKR2-100-version1-informace_pro_kolejni_rady.pdf


● Sociálne siete - FB, IG
○ Komunikácia noviniek

■ Tomaš
■ Veronika

○ Sťažnosti a konfliktné situácie
■ Soňa

● Povolenie zvierat
○ Martin

● Zapisovateľ schôdzí
○ Martin

● Zástupca KR v Grémiu
○ Predseda KR - Dagmar

Vízia KR

Vízia Kolejnej rady Kajetánka bola predmetom širšej diskusie, kde všetci členovia dostali
priestor sa vyjadriť, ako chcú túto funkciu vykonávať a aké sú ich ciele. Spoločne sa zhodli,
že ich hlavným cieľom je oživiť život na Kajetánke prostredníctvom rôznych akcií a podujatí.

Medzi nápadmi sa spomínali akcie ako beerpong, ktorý navrhol Martin s Tomášom, párty,
filmové večery, kolejné kvízy a deskové hry, ktoré sa im už v nedávnej minulosti úspešne
podarilo zorganizovali a získali si tiež pozitívny ohlas. Okrem toho navrhli aj únikovú hru,
ktorá by poskytla zábavu a možnosť tímovej spolupráce medzi obyvateľmi internátu.

Počas diskusie však členovia KR dospeli k záveru, že im chýba niečo, čo by mohlo
predstavovať jedinečnú a charakteristickú akciu pre celý internát, ktorá by sa stala jeho
„signature“ udalosťou. Preto začali brainstormovať o tom, čo by takáto akcia mohla byť.
Predložili niekoľko návrhov, vrátane netradičných olympijských hier, ktoré by mohli byť
zaujímavé tým, že by predstavovali súboj medzi rôznymi internátmi. Týmto spôsobom by sa
mohla nielen podporiť fyzická aktivita a súťaživosť, ale aj vytvoriť priestor pre zábavu a
spájanie ľudí z rôznych internátov.

Matúš spomenul, že na internáte sa v minulosti konala signature akcia s názvom EPIC
PARTY, a keďže videl z diskusie, že cieľom KR je pozdvihnúť život na internáte Kajetánka,
navrhol, že by možno stálo za to túto akciu obnoviť. Členovia KR boli veľmi nadšení z
nápadu obnoviť túto tradičnú akciu a dohodli sa, že EPIC PARTY by mohla byť
organizovaná ako tradičná udalosť, ktorá by sa stala symbolom internátu. Predsedníčka KR
navrhla aj možnosť usporiadania spoločnej akcie s internátmi Větrník a Hvězda, ktoré sa
nachádzajú v blízkosti internátu Kajetánka. Táto akcia by mohla vyústiť v putovnú akciu,
ktorá by sa každý rok konala na inom internáte, čím by sa študenti mohli lepšie spoznať aj s
obyvateľmi iných internátov v blízkosti. Veronika navrhla zapojiť internát Komenského do
spoločných aktivít, aby sa rozšírila komunita a podporili vzťahy medzi obyvateľmi rôznych
internátov.



Soňa vyjadrila pocit, že študenti medzi rôznymi fakultami málo interagujú, a preto navrhla
organizovať workshopy a ďalšie zoznamovacie akcie, ktoré by mohli podporiť spoluprácu a
vzťahy medzi študentmi z rôznych fakúlt.

Členovia Kolejnej rady sa tiež zhodli na potrebe pravidelne organizovať ankety, ktoré by
mapovali, čo študentov trápi, a zbierať ich podnety na zlepšenie života na internáte. Táto
vízia zahrnula aj aktivity ako pravidelné akcie a dotazníky, ktoré pomôžu lepšie pochopiť
potreby obyvateľov internátu.

Najbližšie plány KR

Najbližšie plány Kolejnej rady sú zamerané na organizáciu podujatí, ktoré by mali oživiť
komunitný život na internáte a podporiť interakciu medzi jej obyvateľmi:

● Vianočný večierok: Plánovaný na druhý decembrový týždeň, tento večierok má za
cieľ vytvoriť príjemnú sviatočnú atmosféru a podporiť lepšie spoznanie sa medzi
študentmi.

● Filmový večer: Pripravený na prvý decembrový týždeň, filmový večer poskytne
možnosť oddychu a zábavy, pričom ide aj o príležitosť na vytvorenie uvoľnenej
atmosféry medzi obyvateľmi internátu.

● Dotazník o posilňovni: Cieľom je získať spätnú väzbu od študentov týkajúcu sa
vybavenia a využitia posilňovne, aby sa zistili možnosti jej vylepšenia a zvýšila
spokojnosť užívateľov.

Komunikačné kanály KR (prístup na web, fb a do skupín)

Patrik odovzdal predsedníčke KR prístup na facebookovú stránku kolejnej rady a uviedol, že
ostatných členov KR pridá v priebehu týždňa. Matúš požiadal o kontaktné e-maily
jednotlivých členov KR, aby im mohol udeliť prístup k e-mailovej adrese internátu
Kajetánka. Web kajka.koleje.cuni.cz je momentálne nefunkčný, preto Patrik počas stretnutia
kontaktoval bývalého správcu tohto webu. V prípade nových skutočností bude tieto
informácie priamo delegovať predsedníčke KR.

Voľná diskusia

Vo voľnej diskusii členovia KR hlavne preberali ich najbližšie plány a rozdeľovali si
povinnosti. Taktiež sa pýtali doplňujúce otázky na hostí Patrika a Matúša, ktorí im poskytli
rady a tipy na základe svojich skúseností z rôznych orgánov KaM.

Nasledujúce zasadnutie KR Kajetánka sa predbežne uskutoční 10.12.2024 o 19:00.


